
 

Protokół z przebiegu XXXII sesji Rady Gminy Pszczew 

 

Odegrano hymn. 

Ad. 1 

Przewodniczący rady gminy dokonał otwarcia sesji po czym powitał przybyłych mieszkańców, 

wójta, skarbnika, radnych, sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych. 

Prowadzący obrady stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

Nieobecni radni: radny Piotr Adamski i radny Seweryn Kowalski  kworum  

Ad.2  

Prowadzący obrady przedstawił porządek według którego toczyły się obrady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z  XXXI sesji Rady Gminy Pszczew. 

4. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  

5. Informacje Wójta Gminy:  z działalności międzysesyjnej, z wykonania uchwał rady 

Gminy oraz realizacji budowy hali sportowej i pozostałych inwestycji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pszczew za 2016 rok- druk Nr 237 

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2016 rok; 

2) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2016 rok; 

3) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczew; 

4) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu 

5) debata o wykonaniu budżetu; 

b) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium- druk Nr 238 

1) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze  

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

c) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Pszczewie- druk Nr 219, 

d) zarządzenia wyboru sołtysa Sołectwa Szarcz- druk Nr 236, 

e) zmieniająca Uchwałę Nr 0007.VII.34.2011 Rady Gminy Pszczew w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania- druk Nr 239, 

f) uchwalenia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w latach 2018-2020 w Gminie Pszczew” - 

druk Nr 240, 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Międzyrzeckiego- druk Nr 241;     

h) zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2017 rok - druk Nr 242;     

i) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczew na lata 2017-2025– 

druk Nr 243: 

j) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin- druk Nr 244; 

k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin- druk Nr 245; 

l) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Pszczew, w obrębie Pszczew- druk Nr 246. 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej- druk Nr 

247. 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 



8. Sprawy organizacyjne- korespondencja.                        

9. Zamknięcie obrad.                                                                       

 

Ad. 3  

Protokół z XXXI sesji  na wniosek prowadzącego przyjęto jednogłośnie za-13; przeciw-0; 

wstrzymujące-0 bez odczytywania. 

 

Ad.4 

Radna Krystyna Hałuszczak – przedstawiła prośbę o wsparcie radnych w kwestii założenia 

formalnego „Klubu Seniorów” oraz poparcie wyremontowania przyziemia przedszkola na lokum 

dla emerytów i rencistów. 

Ponadto ww. złożyła wniosek w sprawie utwardzenia drogi wewnętrznej- działka Nr 161/2  

w Stokach. 

Prowadzący obrady zwrócił uwagę, że pierwsze wystąpienie radnej jest apelem do rady gminy ,a 

nie interpelacją. 

Radny Marek Badach zgłosił wniosek o wykonanie ścianki treningowej na korcie tenisowym przy 

ul. Szarzeckiej. Radny dodał, że jeżeli realizacja wniosku będzie niemożliwa z uwagi na napięty 

budżet w roku bieżącym to wówczas prosi o potraktowanie tego wniosku jako do projektu budżetu 

na 2017 rok. 

Następnie ww. radny interpelował w sprawie II etapu budowy, remontu drogi w ciągu ulic 

Dworcowa, Topolowa, Olchowa do ul. Międzychodzkiej. Radny pytał o spór sądowy, który blokuje 

przeprowadzenie inwestycji do końca. 

Ponadto radny Badach Marek zgłosił zepsutą bramkę oraz potrzebę wykoszenia wyżej 

wspomnianego kompleksu.  

 

Radny Stanisław Dreger- pytał o realizację chodnika do bloków w Silnej oraz kiedy ruszą prace 

związane z zagospodarowaniem terenu na działce nr 90/5 w Silnej. 

 

Sołtys Sołectwa Stołuń,  Pani Janina Simińska-  pytała o decyzję środowiskową w sprawie 

segregacji? Ponadto ww. pytała o tzw. siłownie pod chmurką, kiedy nastąpi realizacja? 

 

Radny Józef Piotrowski pytał o toalety przy Placu Magdaleńskim , radny sugerował montaż 

urządzenia pobierające żetony, wspomniał także o monitoringu. 

Przewodniczący Klubu „Twoja Samorząd” radny Józef Piotrowski, w imieniu Klubu pytał Wójta, 

czy  podjął rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie Borowego Młyna? 

Radny Krzysztof Kaczmarek pytał o wodociąg w Borowym Młynie? 

Radny Romuald Tankielun złożył pisemny wniosek o badanie wody w jeziorze Kochle. 

Na obrady przybył radny Piotr Adamski, rada obradowała w 14 osobowym składzie. 

 

Ad. 5 

Informacje Wójta Gminy:  z działalności międzysesyjnej, z wykonania uchwał rady gminy oraz 

realizacji budowy hali sportowej i pozostałych inwestycji. 

Wójt Gminy, Waldemar Górczyński przedstawił ww. informacje, do których radni nie mieli uwag. 

Informacje stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.6a  

Podjęcie uchwały w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pszczew za 2016 rok- druk Nr 237 

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2016 

rok; 

2) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2016 rok; 



3) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczew; 

4) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu; 

5) debata o wykonaniu budżetu; 

 

ad.1) 

Przystępując do wypełnienia procedury absolutoryjnej radni jednogłośnie postanowili odstąpić od 

czytania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2016 oraz sprawozdania finansowego, 

ponieważ radni otrzymali  wcześniej kserokopie niezbędnych dokumentów. Ponadto sprawozdania 

omówiono na posiedzeniach komisji rady, na którym wyjaśnień udzielała Skarbnik Gminy 

informując o pozytywnej opinii RIO o sprawozdaniu.  

Prowadzący obrady udzielił głosu Wójtowi Gminy , Panu Waldemarowi Górczyńskiemu, który 

przypomniał krótko podstawowe dane w zakresie dochodów i wydatków. 

Następnie Wójt Gminy poinformował o nadwyżce budżetowej, która została wypracowana dzięki 

gospodarnemu działaniu, dobrej pracy pracowników oraz kierowników jednostek organizacyjnych.  

W dalszej części wypowiedzi, Wójt Gminy  kontynuował szczegółową analizę zrealizowanych 

wydatków majątkowych. Na zakończenie, Wójt Gminy poinformował, że na realizację zadań 

staraliśmy się pozyskać środki zewnętrzne. Po raz kolejny Wójt Gminy zwrócił uwagę, że na taką 

realizację budżetu składa się praca jednostek organizacyjnych oraz  pracowników UG. 

ad.2) 

Skarbnik Gminy, Halina Jokiel przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2016 rok, które 

obejmowało bilans z wykonania budżetu jst, łączny bilans wynikający z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych oraz samorządowego zakładu budżetowego wraz z łącznym rachunkiem 

zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu wynikające z zestawień zmian w funduszu ww. 

jednostki i zakładu. 

Do przedstawionych informacji przez Skarbnika Gminy, radni nie wnieśli uwag. 

ad.3) 

Wójt Gminy, Pan Waldemar Górczyński przedstawił  informacje o stanie mienia komunalnego 

Gminy Pszczew, która obejmowała dane dotyczące przysługujących Gminie Pszczew praw 

własności oraz o zmianach w tym zakresie. Szczegółowo omówione zostały dane dotyczące 

wielkości nieruchomości gruntowych, budynków i lokali, obiektów inżynierii  lądowej- budowle 

oraz pozostałych środków trwałych.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej przez Wójta Gminy informacji o stanie mienia 

komunalnego. 

ad. 4) 

Wiceprzewodniczący rady gminy, radny Romuald Tankielun odczytał pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej (Uchwała Nr 257/2017) z dnia 25.04.2017r.  o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2016 rok. 

 

ad.5)  

Radny Piotr Adamski prosił Wójta o umożliwienie radnym wglądu do projektu przebudowy ul. 

Stefana Batorego z  ul. Zamkową.  

  
Wobec braku pytań oraz pozytywnej opinii RIO o sprawozdaniu, prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr 237. 
W wyniku głosowania rada gminy większością głosów za-14; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.222.2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok- 

uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 b) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium- druk Nr 238 

1) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej; 



2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

ad.1) 

Przewodniczący komisji rewizyjnej p. Leonard Kaczmarek odczytał opinię komisji wraz  

z wnioskiem w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2016-  wnioskując 

jednocześnie o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczew za miniony rok. 

Opinia wraz z wnioskiem stanowi załączniki do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego wniosku komisji. 

ad.2) 

Wiceprzewodniczący Mirosław Leśny przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze (Uchwała Nr 393/2017 z dnia 09 czerwca 2017r.) o wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny Józef Piotrowski przedstawił  w imieniu Klubu Twój Samorząd  następujące stanowisko: 

Klub „Twój Samorząd” negatywnie ocenia działalność Wójta Gminy Pszczew w 2016 roku jako 

organu wykonawczego  Gminy  mimo , że budżet po stronie dochodów i wydatków został 

zbilansowany. 

1. Brak właściwego nadzoru nad realizacja inwestycji gminnych co skutkowało 

wydatkowaniem dodatkowych środków na usuwanie usterek np. świetlica w Szarczu , 

Nowym Gorzycku,  Silnej.  

2. Brak dbałości o majątek Gminy Pszczew- konieczność zwrotu bezpłatnie  otrzymanych 

działek od ANR o wartości rynkowej około 2 mln złotych oraz tzw. pustostany, 

niezagospodarowane lokale  oraz brak działań sprzedaży starego ośrodka zdrowia na 

mieszkania komunalne 

3. Opieszałość w realizacji zadań inwestycyjnych, na które są zabezpieczone środki   

w budżecie oraz ignorowanie opinii mieszkańców w zakresie priorytetów realizacji 

Np. pomosty na plaży, promenada, budowa chodników, budowa nowego ujęcia wody na 

potrzeby całej gminy, budowa placu zabaw na plaży 

4. Uszczuplenie dochodów - wypłacone odszkodowanie w kwocie  prawie pół miliona złotych: 

ponad 100 tys. w ubiegłym roku  i około 360 tys. zł,- w roku obecnym.  

5. Brak wcześniejszych konsultacji z rada odnośnie uzgodnienia celu, terminu, zakresu  

i poziomu wydatkowania środków na inwestycje. Nagminne zaskakiwanie rady decyzjami.  

Projekt uchwały druk Nr 238 przedstawił Wiceprzewodniczący Mirosław Leśny. 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie ( obecnych 14 radnych). 

W wyniku głosowania rada gminy większością głosów za- 13; przeciw-1- wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.223.2017  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Pszczew absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Prowadzący obrady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

W obradach uczestniczyło 12 radnych, obrady opuścił radny Mirosław Leśny i radny Krzysztof 

Młynarczyk. 

ad. 6.c)  

Wiceprzewodniczący rady gminy, Pan Romuald Tankielun przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Pszczewie- druk Nr 219, 

Prowadzący obrady pytał o uwagi radnych do projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie  za- 12; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.224.2017 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Pszczewie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

 

ad.6d) 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa Sołectwa Szarcz - druk Nr 236 przedstawił 

prowadzący obrady Zbigniew Gajewski. 

Rada Gminy ustaliła termin wyborów na dzień 20 lipca 2017 r. na godz. 18.00 oraz wyznaczyła na 

przewodniczącego zebrania Marię Wojtucką. 

Prowadzący obrady raz jeszcze odczytał projekt uchwały po uzupełnieniu powyższymi 

wskazaniami. 

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie za- 12; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjeła 

Uchwałę Nr XXXII.225.2017 w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa Sołectwa Szarcz. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

ad.6e) 

Przewodniczący rady gminy Zbigniew Gajewski przedstawił  projekt Nr 239. 

Uwag do projektu nie zgłoszono  

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie za- 12; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.226.2017 zmieniającą Uchwałę Nr 0007.VII.34.2011 Rady Gminy Pszczew 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

ad.6f) 

Wiceprzewodniczący rady gminy  Romuald Tankielun przedstawił projekt uchwały  Nr 240.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu. 

W wyniku głosowania  rada gminy jednogłośnie za- 12; przeciw-0; wstrzyumujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.227.2017 w sprawie uchwalenia programu polityki zdrowotnej pn. „Program 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w latach 2018-2020 w Gminie 

Pszczew” Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

ad.6g) 

Projekt uchwały Nr 241 przedstawił  prowadzący obrady Zbigniew Gajewski. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały 

W wyniku głosowania  rada gminy jednogłośnie za- 12; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.228.2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Międzyrzeckiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

ad.6h) 

Projekt uchwały Nr 242 w sprawie zmiany w uchwale budżetowej gminy Pszczew przedstawiła 

Skarbnik Halina Jokiel. 

Prowadzący obrady pytał o uwagi do projektu uchwały. 

Wójt Gminy-  prosił Szanowną Radę o wprowadzenie zmiany w formie poprawki   str. 7 projektu 

wydatki rozdział 85415 pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym zmniejszyć o kwotę 

10.000,00 z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w dziale 75404 Bezpieczeństwo publiczne  

i ochrona przeciwpożarowa.  Powiatowy Komendant Policji w Międzyrzeczu na wspólnym 

posiedzeniu dwóch komisji przedstawił prośbę o dodatkowe środki.  

Według Wójta wniosek Policji należy uznać za zasadny. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę w uchwale.  

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie za-12; przeciw-0; wstrzymujące-0 zatwierdziła ww. 

zmianę w budżecie gminy.  

 

Wójt Gminy powrócił do wątpliwości radnych podczas  wspólnej komisji w związku z przebudową 

drogi Stoki- Zielomyśl, wójt apelował, żeby przyjąć to zadanie do realizacji.  

Kolejne zmiany dotyczyły: drogi w Silnej łącznik pomiędzy drogami powiatowymi, lokalizacja 

pomieszczeń dla seniora+ przy wsparciu Wojewody  w kwocie 150.000,00,- 

 



Przewodniczący Klubu „Twój Samorząd”  Józef Piotrowski wnioskował w imieniu Klubu radnych 

zmianę polegającą na  opisie zadania w dziale 852  „Klub Seniora + w Pszczewie”  wskazując 

miejsce poprzez dodanie  Plac Zamielno. 

 

Radny Ryszard Wołyński  sugerował, żeby w przyszłości uniknąć problemów należy sprawdzić  

o tonaż drogi Stoki- Zielomyśl. 

 

Radny Konrad Kiona w kwestii lokalizacji Klubu Senior+  zdziwiony był wnioskiem Klubu  

o zmianę lokalizacji. Wójt Gminy dużo wcześniej informował radnych o takim zamiarze.  

Radny Leonard Kaczmarek z kolei zdziwiony był, że rada wiedziała o lokalizacji, radny dowiedział 

się miesiąc temu . Niemożliwe, żeby kolega Kiona wiedział wcześniej o zadaniu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że od 2012 roku gmina planowała zagospodarować pomieszczenia przy 

piwniczne przedszkola. Wójt Gminy wskazywał na niemożność zorganizowania  

w  pomieszczeniach na Placu Zamielno Klubu Seniora+. Wójt obawia się, że pomysł Klubu spali na 

panewce, jedno, że sankcje systemu podatkowego, po drugie to koszty adaptacji. 

Radny Krzysztof Kaczmarek zwrócił się do Seniorów obecnych na Sali, że jest za pomysłem i jak 

najbardziej seniorzy mają prawo do własnego klubu i pomieszczenia. Problemem jest lokalizacja, 

żeby w przyszłości nie było problemów z dodatkowymi pomieszczeniami na działalność  

przedszkola. Radny Krzysztof Kaczmarek wskazał na obiekt i pomieszczenia na dole, w których 

obecnie znajdujemy się chyba seniorzy nie mieliby nic przeciwko? 

 

Przewodniczący rady gminy, Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie wniosek Klubu zmiana na 

„Klub Seniora+ w Pszczewie” Plac Zamielno. 

W wyniku głosowania, rada gminy większością głosów  za -7; przeciw-4;  wstrzymujący- 1 

przyjęła ww. zmianę. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że  montaż tego zadania jest pogłębieniem deficytu 

Według radnego Krzysztofa Kaczmarka doszliśmy do meritum, byliśmy przekonani, że w tej 

kwocie jest dotacja, a Skarbnik wyjaśniła, że nie mamy jeszcze podpisanej umowy. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie cała uchwałę po wcześniej przyjętych poprawkach. 

W wyniku głosowania rada gminy większością głosów za-7; przeciw-3; wstrzymujące-2 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.229. 2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2017 

rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

ad.6i)  

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczew na lata 

2017-2025– druk Nr 243 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Obrady opuścił radny Konrad Kiona i rada obradowała w 11 osobowym składzie 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania, rada gminy większością głosów za-9; przeciw-1; wstrzymujące-1 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.230.2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pszczew na lata 2017-2025. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

ad.6j) 

Wiceprzewodniczący Romuald Tankielun przedstawił projekt uchwały Nr 244 w sprawie 

przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie za- 11; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.231.2017 w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



ad.6k) 

Projekt Nr 245  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin przedstawił 

Wiceprzewodniczący Romuald Tankielun 

Na obrady powrócił radny Konrad Kiona i rada obradowała w 12 osobowym składzie  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie  za- 12 ; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXXII.232.2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Pszczew, w obrębie Zielomyśl i Świechocin. Uchwała 

stanowi złącznik do protokołu. 

ad.6l) 

Przewodniczący rady gminy, Zbigniew Gajewski przedstawił projekt uchwały Nr 246 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Pszczew, w obrębie Pszczew. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania, rada gminy większością głosów przeciw za- 4; przeciw-7;   wstrzymujące-1 

Nie podjęła uchwały ww. sprawie. 

ad.6ł) 

Projekt Nr 247 Romuald Tankielun 

za- 12;  przeciw-0; wstrzymujące-0 

 

Radny Józef Piotrowski opuścił obrady i rada obradowała w 11 osobowym składzie. 

Ad 7 

Wójt podziękował radzie za przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok 

podziękował przy tym pracownikom. 

Odnośnie inwestycji ul. Topolowa- Dworcowa- Międzychodzka Wójt Gminy poinformował, że 

uzyskaliśmy od Starosty zgodę na realizację przedsięwzięcia drogowego. Rodziny sąsiadujące  

zaskarżyły ww. decyzje do Wojewody Lubuskiego. Wojewoda Lubuski uchylił decyzję starosty. 

Starosta ponownie wydał decyzję utrzymującą w mocy, strony wystąpiły do Woj. Sądu 

Administracyjnego. WSA nie zwracając uwagi na merytoryczne przesłanki, uchylił decyzję 

Wojewody co spowodowało uchylenie decyzji Starosty.    

Ulica Szarzecka ścianka treningowa jest uwzględniona w II etapie, w 2018 roku nabór wniosków  

i będziemy występować o dofinansowanie zadania. 

W pierwszej kolejności realizowane będą zewnętrzne siłownie w Stołuniu i w Policku.   

Następnie Wójt Gminy udzielił odpowiedzi radnemu Dregerowi, ze w dniu dzisiejszym w zmianach 

budżetu na 2017 rok wprowadzono zadanie pn. Zagospodarowanie terenu przy przystanku 

autobusowym na działce nr 90/5 w miejscowości Silna.  

Odpowiadając na pytanie Sołtysa Sołectwa Stołuń, Wójt gminy poinformował, że  podmiot nie 

dostarczył stosownych dokumentów, inwestor wycofał się i segregacji nie będzie. 

W kwestii sugestii radnego Józefa Piotrowskiego co do montażu urządzenia pobierającego żetony  

w toaletach przy Placu Magdaleńskim Wójt skwitował, że  tematem trzeba będzie zarazić ZUK. 

Natomiast odnośnie monitoringu  Wójt gminy planuje monitoring z prawdziwego zdarzenia.. 

Kolejna odpowiedź dotyczyła pytania Klubu „Twój Samorząd” - Wójt Gminy nie prowadził 

rozmów z Nadleśnictwem na temat działki z przeznaczeniem na teren rekreacyjny dla sołectwa 

Borowy Młyn z uwagi na brak m.p.z.p. 

Wójt Gminy odpowiedział na pytanie radnego Krzysztofa Kaczmarka, że  zakończono 

dokumentację na wodociąg w Borowym Młynie , złożono projekt do starostwa i oczekujemy na 

decyzję. 

Ostatni wniosek dotyczył badania wody w jez. Kochle, który zgłosił radny Romuald Tankielun. 

Wójt skwitował, że zleci badanie wody  przez PPIS w Międzyrzeczu. 

 



 

8. Sprawy organizacyjne i korespondencja. 

Przewodniczący rady gminy, Pan Zbigniew Gajewski zapoznał radnych z korespondencja, która 

wpłynęła do rady gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

- interpelację radnego Piotra Adamskiego. Zapytanie powinno być raczej skierowane na wniosku  

o  udostepnienie danych w konkretnej sprawie. 

- pismo mieszkańca Nowego Gorzycka, dotyczące Stoków i Nowego Gorzycka, w których   

  mieszkaniec posiada swoje posesje. 

- pisma złożone w imieniu mieszkańców Osiedla Powstańców Wlkp. 

- pismo mieszkanki ul. Parkowej 

 

Na zakończenie prowadzący obrady poinformował radnych  o rozstrzygnięciach nadzorczych  

Wojewody Lubuskiego  stwierdzające nieważność  Uchwały RG Nr XXXI.218.2017  z dnia 18 

maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika OPS oraz Uchwały Nr 

XXXI.219.2017 w sprawie skargi na działalność Wójta. 

Wobec powyższego, rada zdecydowała skierować Rozstrzygnięcia LUW do Komisji Rewizyjnej 

celem ponownego rozpatrzenia.  

ad.9) 

Wobec wyczerpania porządku obrad, prowadzący obrady podziękował wszystkim za udział  

i zamknął obrady XXXII sesji Rady Gminy Pszczew. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Maria Wojtucka 

 

 


